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En començar la legislatura, el sín-
dic general, Vicenç Mateu, va ad-
vertir que una de les qüestions
que caldria plantejar-se és can-
viar el reglament del Consell Ge-
neral. Els dos grups representants
s’hi van mostrar d’acord, sempre
que s’arribi al consens suficient.
Un dels principals objectius d’a-
quest acord seria reduir el temps
per a la votació del pressupost,
que va jugar males passades tant
al Govern com als grups en la le-
gislatura anterior. Actualment la
llei ho permet, però el Govern no
hi està obligat.

El president del grup parla-
mentari Demòcrata, Ladislau Ba-
ró, va explicar que era un dels te-
mes a l’agenda de DA, tot i que va
assegurar que “els canvis no es
podran aplicar al primer pressu-
post que haurem de fer”, sinó que
es farien efectius més endavant.
Amb la composició parlamentà-
ria actual, hi hauria dues possi-
bles vies per canviar el reglament
de la cambra legislativa. El pri-
mer és amb l’aval de la meitat
dels consellers, condició que DA
pot satisfer. El segon, i que els de-

mòcrates s’estimarien més, seria
entrar-lo a tràmit per acord dels
dos grups parlamentaris. Baró va
recordar que no seria prudent fer
els canvis “sense un consens”.

El president suplent del grup
socialdemòcrata, Gerard Barcia,

es va mostrar, en part, d’acord
amb els plantejaments de Baró i
del síndic. “És cert que a vegades
el reglament del Consell General
no és prou àgil i ens podríem po-
sar d’acord”, va afirmar. Barcia
també creu que unes modifica-

cions com les que es proposen
haurien de tenir lloc amb l’acord
tant de DA com del PS, tot i que
“sóc una mica escèptic vist el que
hem vist, però tot pot passar”.

Barcia, a més, va recordar que
“no només hi ha el problema del

pressupost, també s’haurien de
modificar terminis de les esme-
nes i altres aspectes que ens aju-
darien a fer un Consell més àgil”.
Són diversos aspectes als quals el
síndic ja es va referir, com per
exemple una possible reducció
dels quatre mesos de vacances
parlamentàries que actualment
existeixen, és a dir, juliol, agost,
gener i febrer. “Es tracta, en defi-
nitiva, de fer un Consell més ope-
ratiu”, va afirmar Barcia.

DA i PS estarien d’acord a introduir els canvis necessaris per tenir el pressupost a punt abans que comenci l’exercici
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